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OSNOVNA ŠOLA FRANJA MALGAJA ŠENTJUR 
Ulica skladateljev Ipavcev 2  3230 Šentjur  telefon: (03) 746 38 00  fax: (03) 746 38 03 
http://sharepoint.os-fmalgaja.si/aktualno  el. pošta: tajnistvo@os-fmalgaja.si 
 
 

 
 
 
 
Predlog zapisnika 1. seje Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur v 
šolskem letu 2023/2024, ki je potekala v torek, 3. oktobra 2023, ob 17.30, v 
večnamenskem prostoru šole.  
 
Prisotni člani sveta staršev: Martina Jurše, Damjan Slakan, Tjaša Lavbič, Patricija 
Pangerl, Blaž Slomšek, Mihaela Pintar, Katja Lešnik, Branka Đakovič, Klara Hudoklin, 
Helena Gradič, Lucija Kalem, Klavdija Natek, Urška Zver, Manja Goršek, Tanja Štrukelj, 
Astrid Obreza, Urška Mastnak, Jasmina Jančič, Andrej Jazbec, Polona Lukanc, Katarina 
Scholtemeijer, Jože Turnšek, Darja Zupanc Ilek, Niko Vrabl, Mateja Rozman, Teja Kundih. 
 
Odsotni: Martina Fric (opr.), Jure Raztočnik (opr.), Urška Režek Šrimf (opr.), Daniel 
Čoklc (opr.). 
 
Drugi prisotni: Nina Tepeš in Barbara Rozman (nadomestni predstavnici), mag. Jure 
Radišek (ravnatelj šole), Marija Pišek (tajnica šole). 
 
Ravnatelj Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur, mag. Jure Radišek je pozdravil prisotne, 
ugotovil sklepčnost in predlagal dnevni red. Svet staršev je predlog potrdil in začel z 
obravnavo naslednjega 
 
dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 
2. Poročilo ravnatelja o volitvah predstavnikov staršev v Svet staršev po posameznih 

oddelkih in konstituiranje Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur (volitve 
predsednice/-ka in namestnice/-ka predsednice/-ka Sveta). 

3. Seznanitev novoizvoljenih članov s Poslovnikom Sveta staršev in dokumenti šole 
(Vzgojni načrt, Šolska pravila, Hišni red, Razvojni načrt šole).  

4. Obravnava in potrditev zapisnika 3. seje Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja 
Šentjur v šolskem letu 2022/2023 z dne 16. maja 2023. 

5. Obravnava, sprejem in potrditev Poročila o organizaciji in delu za šolsko leto 
2022/2023 in Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 2023/2024. 

6. Poročila in imenovanja (predsednika Upravnega odbora šolskega sklada, 
predstavnikov Sveta staršev v Svetu zavoda, predstavnika SSt v ASSOŠCR, 
predstavnikov staršev v skupini za prehrano). 

7. Obravnava prispelih pisnih pobud, vprašanj in pohval staršev iz posameznih 
razredov. 

8. Razno. 
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K točki 1 
 
SKLEP 1: Svet staršev ugotavlja, da je na seji prisotnih 26 od 30 članov Sveta  
 staršev in da tako veljavno odloča in sprejema sklepe. 
 
SKLEP 2: Svet staršev je potrdil predlagani dnevni red. 
 
K točki 2 
 
Ravnatelj je pojasnil, da se za organizirano uresničevanje interesov staršev v šoli oblikuje 
Svet staršev. V skladu z zakonodajo prvo sejo Sveta staršev skliče ravnatelj šole. Svet 
staršev bo za svoje delo uporabljal Poslovnik Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja 
Šentjur, ki so ga člani prejeli med gradivi za sejo in je objavljen na spletni 
strani šole http://www.fmalgaja.si (podstran 'Šola'  podstran 'Svet staršev'). 
 
Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev so se izvedle na podlagi 
22. člena Poslovnika Sveta staršev. 
Prisotni so odločili, da potekajo volitve za predsednika Sveta staršev Osnovne šole Franja 
Malgaja Šentjur javno. 
 
SKLEP 1: Svet staršev je glasoval, da se volitve za predsednika Sveta staršev  
 izvedejo javno.  
 Število glasov »za«_26_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 

 
 
SKLEP 2: Za predsednika Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur v  
 šolskem letu 2023/2024 je bil izvoljen mag. Jože Turnšek, predstavnik  
 staršev 8. a-razreda, e-naslov: joze.turnsek@gmail.com. 
 Število glasov »za«_26_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
Po izvolitvi je predsednik pozdravil vse prisotne in se zahvalil za izkazano zaupanje. Člane 
je prosil, da podajo predloge za izvolitev namestnika predsednika Sveta staršev. 
Namestnik predsednika Sveta staršev opravlja naloge, za katere ga pooblasti predsednik, 
in nadomešča predsednika v primeru njegove odsotnosti. Za namestnika predsednika je 
bil podan en predlog. Predlagana je bila Katarina Scholtemeijer. 
 
SKLEP 3: Za namestnico predsednika Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja  

Šentjur v šolskem letu 2023/2024 je bila soglasno izvoljena Katarina 
Scholtemeijer, predstavnica staršev 7. c-razreda. 

 Število glasov »za«_26_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
Predsednik Sveta staršev je pohvalil prisotnost na tokratni seji (90,0 %) kot tudi udeležbe 
na sejah preteklih let (priloga 1). Iz priloge je razvidno, čeprav gre za prostovoljno delo 
predstavnikov staršev v Svetu staršev, predstavniki opravljajo delo odgovorno, skrbno in 
zavzeto. Namen dela predstavnikov staršev je, da delajo v dobro vseh učencev in da se 
na sejah obravnavajo pobude, ki se v pogovorih z učitelji, razredniki in na razrednih urah 
niso razrešile. 
 
  

http://www.fmalgaja.si/
https://osfm-splet.splet.arnes.si/files/2022/03/Poslovnik_SSt_OS_Franja_Malgaja_Sentjur_2022-02-24.pdf
mailto:joze.turnsek@gmail.com
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K točki 3 
 
Predsednik je opozoril na nekaj ključnih točk iz Poslovnika Sveta staršev. Zaradi 
potrebnega števila glasov v Svetu staršev je lahko posamezen starš predstavnik samo 
enega razreda in ne hkrati predstavnik več oddelkov, lahko pa je namestnik predstavnika 
v več oddelkih. Zaradi boljšega pretoka informacij na šoli ohranjamo namestnike 
predstavnikov oddelkov, ki se udeležujejo sej Sveta staršev v primeru odsotnosti 
predstavnika. Na ta način lahko starši informacije iz dogajanja v razredu in povratno, s 
sestanka Sveta staršev v razred, prenesejo neposredno. Namestniki predstavnika 
razreda lahko opravljajo vse naloge predstavnika, le glasovna pravica na sejah Svetov 
staršev pripada po zakonodaji samo izvoljenemu predstavniku oddelka. Tudi sicer je 
namestnik, predstavniku v razredu v pomoč pri urejanju komunikacije s starši in pri tekoči 
problematiki.  
Predsednik je poudaril vlogo izvoljenih predstavnikov v Svetu staršev. Pomembno je 
zavedanje, da predstavniki staršev v Svetu staršev predstavljajo mnenje vseh staršev oz. 
oddelkov. Za dobro sodelovanje je izmenjava mnenj ključnega pomena. 
Prisotnim, predvsem novim članom, je predstavil tudi dokumente šole, pri katerih so ob 
nastajanju starši tudi sodelovali in jih skupaj s šolo evalvirajo. To so Vzgojni načrt, 
Razvojni načrt šole, Pravila šolskega reda, Hišni red in Šolska pravila ocenjevanja. 
Številne odgovore lahko dobijo starši že v teh dokumentih, ki so objavljeni na spletni strani 
šole. (https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=13711 podstran »Šola«  podstran 
»Šolska pravila«). 
 
K točki 4 
 
Člani Sveta staršev niso imeli pripomb na Zapisnik 3. seje Sveta staršev Osnovne šole 
Franja Malgaja Šentjur, z dne 16. 5. 2023. Vsi sklepi so bili izvedeni.  
 
SKLEP 1: Svet staršev je sprejel in potrdil Zapisnik 3. seje Sveta staršev Osnovne 

šole Franja Malgaja Šentjur z dne 16. maja 2023.  
 
K točki 5 
 
1. 
Svet staršev je obravnaval Poročilo o organizaciji in delu za šolsko leto 2022/2023. Člani 
Sveta staršev so Poročilo o organizaciji in delu za šolsko leto 2022/2023 prejeli. 
 
Ravnatelj, mag. Jure Radišek, je podal Poročilo o organizaciji in delu za šolsko leto 
2022/2023. 
 
Ob zaključku šolskega leta 2022/2023 je šolo obiskovalo 596 učencev, od tega je 
obiskovalo Podružnično osnovno šolo Blagovna (POŠ Blagovna) 74 učencev, Oddelek 
prilagojenega programa nižjega izobrazbenega standarda (OPPNIS) pa 23 učencev. 
 
Skupaj je bilo na šoli 30 oddelkov, in sicer: na Osnovni šoli Franja Malgaja Šentjur 10 
oddelkov razredne stopnje, 12 oddelkov predmetne stopnje in 3 oddelki OPPNIS ter na 
POŠ Blagovna 5 oddelkov razredne stopnje. 
 
Podlaga za delo so bili Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2022/2023, predmetniki, 
urniki, letne priprave, tedenske in dnevne priprave. 

https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=13711
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V mesecu maju je na šoli potekalo nacionalno preverjanje znanja ob koncu II. in III. triade. 
V 6. razredu so učenci preverjali znanje iz slovenščine, matematike in angleščine. V 9. 
razredu so učenci preverjali znanje iz slovenščine, matematike in fizike. Učenci 6. 
razredov OPPNIS so preverjali znanje iz slovenščine in matematike. 
 
Poleg obveznega programa je bil izveden tudi razširjeni in nadstandardni program. 
Na šoli so izvedli projektne in druge dejavnosti, kot so Erasmus+, Krpan, Zlati sonček, 
ŠVK, Beremo, ustvarjamo, pomagamo, Varno na kolesu, Policist Leon svetuje, Šolski 
radio, Božičkova in Valentinova pošta ter druge. Šola je sodelovala tudi na Evropskem 
tednu mobilnosti ter projektu Zdravo mesto in Lokalni akcijski skupini za preprečevanje 
zasvojenosti (LAS), ki ju organizira Občina Šentjur. 
Izvedenih je bilo tudi več šolskih prireditev in proslav, sodelovanje na komemoracijah, 
Spominska slovesnost na Resevni in pri partizanski bolnišnici Zima, šolske in razredne 
predstave ob praznikih in kar deset repriz gledališke predstave Teatra Nade(budnih) z 
naslovom Biti mlad je za …! 
 
Šola je bila dejavna tudi na področju mednarodnega partnerstva. Z namenom obujanja 
spomina na skladatelja dr. Benjamina Ipavca, ki je pokopan v Gradcu, so obiskali nižjo 
gimnazijo Karneri iz Gradca, se udeležili ekskurzije v Gradec in London ter z učenci 
gostovali na šoli v Požegi, Srbija. 
 
Potekalo je tudi projektno delo za razvoj digitalnih kompetenc strokovnih delavcev, kjer so 
se izobraževali s področja veščin IKT. Udeleževali so se izobraževanj, usposabljanj in 
delovnih srečanj ter prenašali pridobljeno znanje v pedagoško prakso ter med sodelavce 
znotraj kolektiva. Prav tako so se udeležili organiziranih tečajev v okviru projekta 
množičnih odprtih spletnih tečajev (MOOC) ter tedna digitalnega izobraževanja. Uvajali 
so miselno uporabo digitalnih tehnologij pri izvedbi primerov dejavnosti za dvig digitalne 
kompetentnosti. Izvedba delovnih srečanj projektnega tima na VIZ z uporabo digitalnih 
tehnologij (celotno vodenje in komunikacija z uporabo IKT). Komunikacija med člani PT v 
elektronski obliki s sistemi za neposredno sporočanje (google Chat in google Spaces), 
ustvarjanje v skupnih dokumentih v oblaku (google diski v skupni rabi). 
Projektno delo pomeni dodatno delo učiteljev in učencev, vendar učenci z njim dobijo 
znanje in bogate izkušnje, ki jim bodo v življenju koristile.  
 
Za 7. razrede je bila od 23. 1. 2023 do 27. 1. 2023 uspešno realizirana Zimska šola v 
naravi na Ribnici na Pohorju (62 otrok). Za 5. razrede in OPPNIS (76 otrok) pa je bila od 
12. 6. 2023 do 16. 6. 2023 uspešno realizirana Poletna šola v naravi na Debelem rtiču.  
Uspešno so izvedli tečaje in tabore: 
Intenzivni tečaj angleščine English in Action: 31. 10. 2022–4. 11. 2022 (14 otrok). 
Plavalni tečaj za 3. razrede: 5. 9. 2022–9. 9. 2022, Laško (75 otrok). 
Pevski tabor MPZ: 17. 3. 2023–19. 3. 2023, CŠOD Prvine (40 otrok). 
Naravoslovni tabor: 19. 5. 2023–20. 5. 2023, OŠ-Resevna (10 otrok). 
Planinski tabor: 6. 5. 2023 in 7. 5. 2023, Boč (47 otrok). 
 
Več o izvedenih projektih in ostalih dejavnostih je objavljeno na spletni strani šole. 
 
Ravnatelj je podal splošno oceno, da je šola v šolskem letu 2022/2023 uspešno izvedla 
načrtovan program, za kar se je zahvalil strokovnim delavcem šole. Pohvala gre tudi vsem 
učencem, ki so se potrudili po svojih najboljših močeh in vestno opravili šolske obveznosti. 
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Ravnatelj se je zahvalil staršem za dobro sodelovanje ter ustanovitelju na čelu z 
gospodom županom, ki je šolo večkrat obiskal in prisluhnil željam, predvsem pa 
prostorskim potrebam. Poudaril je, da si z vsemi deležniki želi tako vrsto sodelovanja 
ohraniti tudi v prihodnje. 
 
2. 
Svet staršev je obravnaval Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2023/2024. Člani Sveta 
staršev so Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2023/2024 prejeli. 
  
V šolskem letu 2023/2024 šolo obiskuje 575 učencev (stanje na 1. 9. 2023), od tega 
Podružnično osnovno šolo Blagovna 67 učencev, program OPPNIS pa 19 učencev. 
 
Skupaj je na šoli 30 oddelkov, in sicer: na Osnovni šoli Franja Malgaja Šentjur 10 oddelkov 
razredne stopnje, 12 oddelkov predmetne stopnje in 3 oddelki OPPNIS ter na POŠ 
Blagovna 5 oddelkov razredne stopnje. 
 
Podlaga za delo je Letni delovni načrt šole za šolsko leto 2023/2024, predmetniki, urniki, 
letne priprave, tedenske in dnevne priprave. 
Svet šole je bil seznanjen z oblikami diferenciacije (40. člen ZOsn). Ravnatelj šole je 
prisotne seznanil z oblikami diferenciacije v III. triadi pri SLJ, MAT, TJA v šolskem letu 
2023/2024. Učiteljski zbor je preučil način oblikovanja manjših učnih skupin v 8. in 9. 
razredih pri predmetih slovenščina, matematika in prvi tuji jezik angleščina ter se odločil, 
da se v 9. razredu obdrži sistem delitve v šolskem letu 2022/2023, saj bi kreiranje novih 
skupin pomenilo ponovno spremembo dodeljenih učiteljev, kar ne bi bilo smiselno, v 8. 
razredih pa bodo oblikovane štiri heterogene skupine iz vseh treh oddelkov. 
Svet šole je bil seznanjen z obveznimi izbirnimi predmeti, med katerimi so učenci izbirali 
v šolskem letu 2023/2024. 
V šolskem letu 2023/2024 se v skladu z ZOsn pouk neobveznih izbirnih predmetov izvaja 
od 4. do 6. razreda. Pouk drugega tujega jezika se v vseh šolah lahko izvaja od 4. do 9. 
razreda. 
Pouk prvega tujega jezika se na šoli izvaja od 1. do 9. razreda. V prvem razredu kot 
neobvezni izbirni predmet. 
Svet šole je soglašal, da se pri načrtovanju nadstandardnih storitev upoštevajo strokovni, 
socialni in varnostni vidiki. Nadstandardne storitve morajo biti glede na težke socialne 
razmere načrtovane v takih cenovnih zamejitvah, da bodo dosegljive tudi socialno 
ogroženim učencem. V nasprotnem primeru je treba poiskati možnosti sofinanciranja. 
Predlagane nadstandardne storitve v šolskem letu 2023/2024 so: 

-  Zimska šola v naravi za učence 7. razredov, 
-  Poletna šola v naravi za učence 5. razredov in OPPNIS, 
-  Tabor Mladinskega pevskega zbora, 
-  Tabor naravoslovja, 
-  Tabor tujih jezikov, 
-  plavalni tečaji, 
-  plačljivi dnevi dejavnosti. 

 
Svet staršev je bil seznanjen z organizacijo jutranjega varstva, podaljšanega bivanja in 
varstva vozačev za šolsko leto 2023/2024.  
Jutranje varstvo za učence 1. razredov je sistemizirano s strani Ministrstva za vzgojo in 
izobraževanje in je organizirano v skladu s potrebami, ki so jih pridobili z izjavami staršev 
prvošolcev. Na matični šoli od 6.15, na podružnični pa od 6.00 do začetka pouka.  
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Jutranje varstvo vozačev za učence od 2. do 5. razreda je financirano s strani ustanovitelja 
Občine Šentjur in je organizirano od 7.15 do začetka pouka.  
Podaljšano bivanje za učence od 1. do 5. razreda je sistemizirano s strani Ministrstva za 
vzgojo in izobraževanje in je organizirano do 16. ure za učence staršev, ki so zaposleni 
in nimajo druge možnosti varstva otrok. 
 
Šola je v šolskem letu 2023/2024 v soglasju s Svetom staršev kupila material za likovno 
umetnost (LUM) ter tehniko in tehnologijo (TIT). To velja za učence od 1. do 9. razreda. 
S tem se bo učencem zmanjšala teža šolskih torbic, učenci bodo imeli enotne materiale 
za delo, cena materialov je v večjih količinah nižja, manj bo tudi odpadkov zaradi 
embalaže.  
Staršem učencev od 1. do 5. razreda se izdajo položnice v vrednosti 20,00 EUR za LUM, 
staršem od 6. do 9. razreda pa položnice v vrednosti 15,00 EUR za LUM ter 4,00 EUR za 
TIT (6. razredi) in 3,00 EUR za TIT (7. in 8. razred) na učenca. 
Zaradi dviga cen surovin in posledično storitev bo šola v šolskem letu 2023/2024 za 
fotokopije izdala položnice v višini 5,00 EUR na učenca. 
 
SKLEP 1: V skladu s 66. členom Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in 

izobraževanja (ZOFVI) je Svet staršev Osnovne šole Franja Malgaja 
Šentjur dal pozitivno mnenje oziroma soglasje k Poročilu o organizaciji 
in delu v šolskem letu 2022/2023. 

 
SKLEP 2: V skladu s 66. členom Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in  
                 izobraževanja (ZOFVI) je Svet staršev Osnovne šole Franja Malgaja  
                 Šentjur dal pozitivno mnenje oziroma soglasje k Letnemu delovnemu  
                 načrtu šole za šolsko leto 2023/2024 z nadstandardnimi storitvami, in  
                 sicer: 

-  Zimska šola v naravi za učence 7. razredov, 
-  Poletna šola v naravi za učence 5. razredov in OPPNIS, 
-  Tabor mladinskega pevskega zbora, 
-  Tabor naravoslovja, 
-  Tabor tujih jezikov, 
-  plavalni tečaji, 
-  plačljivi dnevi dejavnosti. 

 
K točki 6 
 
1. 
V Svetu zavoda imajo starši tri predstavnike. V tem štiriletnem mandatu so to Katja Smole, 
Polona Lukanc in Mateja Rozman.  
Od zadnje seje Sveta staršev, ki je bila 16. maja 2023, je bila 21. septembra 2023 sklicana 
7. seja Sveta zavoda, na kateri so obravnavali, sprejeli in potrdili Poročilo o organizaciji in 
delu v šolskem letu 2022/2023 in Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/2024. 
Obravnavali, sprejeli in potrdili so tudi nov Cenik šolske prehrane za šolsko leto 
2023/2024. Pregled sprejetih cen je v prilogi številka 2 tega zapisnika. Obravnavali in 
sprejeli so tudi Cenik uporabe šolskih prostorov za šolsko leto 2023/2024. 
 
SKLEP 1: Svet staršev se je seznanil s poročilom predstavnic staršev v Svetu  
                 zavoda. 
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2. 
Upravni odbora šolskega sklada je imel 3. oktobra 2023 prvo sejo v letošnjem šolskem 
letu. Upravni odbor šolskega sklada sestavljajo štirje predstavniki staršev (Petra Lajlar, 
Astrid Obreza, Damjan Slakan in Anita Šmid) in trije predstavniki, ki jih je predlagal Svet 
zavoda (Petra Artnak, Marija Pezdevšek in Darja Steblovnik). 
Na seji je bil za predsednika Upravnega odbora šolskega sklada izvoljen Damjan Slakan, 
za namestnico pa Petra Lajlar.  
V prilogi zapisnika je prikazano trenutno finančno stanje sklada, ki je 1.685,51 EUR. 
 
V obdobju od zadnje seje so se financirale obleke folklorne skupine, avtobusni prevoz na 
pevski tabor, sofinancirala sta se bivanje na pevskem taboru in nagradni izlet za nagrajene 
bralne razrede. V velikem deležu so se sofinancirala tudi zunanja igrala za otroško igrišče. 
 
Člani Sveta staršev še naprej prosijo starše in donatorje, da sodelujejo s svojimi prispevki 
in pri drugih akcijah ter s tem omogočijo vsem učencem udeležbo pri nadstandardnih 
storitvah in odpravo socialnih neenakosti. Za primer darovanja denarja so podatki za 
izpolnitev položnice na šolski spletni strani (podstran »Šola«  podstran »Šolski sklad«). 
Prostovoljni prispevek Šolskemu skladu lahko namenite kadar koli. 
Zakonodaja tudi omogoča, da lahko del dohodnine (največ 0,3 %) namenite tudi 
Šolskemu skladu naše šole. Vsa navodila za to donacijo, ki je enostavna, najdete na 
povezavi https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=111 
 
SKLEP 1: Svet staršev je sprejel poročilo Upravnega odbora šolskega sklada. 
 
Upravni odbor je dal pobudo na Svet staršev, da se v mesecu novembru pripravi dopis za 
donacijo v šolski sklad. Z dopisom bi nagovorili starše, da donirajo do 0,3 % dohodnine v 
namene šolskega sklada. 
 
Svet staršev je sprejel naslednji sklep: 
 
SKLEP 2: Upravni odbor šolskega sklada pripravi v mesecu novembru dopis za  
                 donacije staršev preko prazne položnice in za doniranje do 0,3 %  
                 dohodnine v Šolski sklad Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur. Šola bo  
                 položnice, obrazce in dopis poslala staršem in skrbnikom učencev. 
 
3.  
Tudi v letošnjem šolskem letu je v Letnem delovnem načrtu šole predvideno, da bo 
devetčlanska skupina za prehrano nadaljevala delo. Sestava in naloge skupine za 
prehrano so opredeljene v predlogu Letnega delovnega načrta šole. Skupina deluje v 
skladu s Pravili skupine za prehrano. Skupina za prehrano je ustanovljena za tekoče 
šolsko leto. Člani Sveta staršev so na seji v skupino za prehrano izvolili dve predstavnici, 
eno iz centralne šole in eno iz podružnične šole. 
 
SKLEP 1: Svet staršev je soglasno izglasoval, da se volitve za dva predstavnika v  
 skupino za prehrano izvedejo javno. 
 Število glasov »za«_26_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
Za predstavnico iz matične šole je bila predlagana predstavnica staršev, ki je to delo 
opravljala že minulo šolsko leto, in sicer Kristina Zelič Antolič. Kandidatka se je s 
kandidaturo strinjala. 

https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=111
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SKLEP 2: Za predstavnico Sveta staršev v skupino za prehrano Osnovne šole 
                 Franja Malgaja Šentjur v šolskem letu 2023/2024 je bila izvoljena Kristina 
                 Zelič Antolič iz 3. b-razreda. 
 Število glasov »za«_26_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
                  
 
Za predstavnico iz podružnične osnovne šole je bila prav tako predlagana lanskoletna 
predstavnica Katja Lešnik.  
 
SKLEP 3: Za predstavnico Sveta staršev v skupino za prehrano Podružnične  
 osnovne šole Blagovna v šolskem letu 2021/2022 je bila soglasno  
 izvoljena Katja Lešnik, iz 2. c-razreda. 
 Število glasov »za«_26_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
Predsednik Sveta staršev je čestital novo izvoljenima predstavnicama v Skupino za 
prehrano in jima zaželel uspešno delo.  
 
4. 
Predstavnik v ASSOŠCR, mag. Jože Turnšek, je poročal o dogajanju v celjskem aktivu 
svetov staršev in o sodelovanju Aktiva v Zvezi aktivov svetov staršev (ZASSS). Novim 
članom je prikazal tudi organiziranost staršev v območne aktive in v ZASSS. Pri tem je 
poudaril, da sveti staršev kot tudi aktivi, ohranjajo avtonomijo in niso vodeni s strani zveze. 
Združeni v zvezo pa lahko predstavljamo starše, v primerih spreminjanja zakonodaje ali 
ko se na starše obračajo novinarji. Trenutno je v celjski aktiv vključenih sedemnajst svetov 
staršev osnovnih šol iz občin Celje, Laško, Vojnik, Šentjur, Dobrna, Žalec in Velenje. Člani 
aktiva so v času od zadnjega poročanja sodelovali v deljenju ankete o osnovni šoli, ki jo 
je pripravila ZASSS in v kateri so sodelovali tudi starši naše šole. Rezultati ankete so 
objavljeni na spletni strani ZASSS (http://www.zasss.si/). Datum objave rezultatov ankete 
je 10. 9. 2023. 
Predstavnik je poročal o prvem srečanju predsedstva ZASSS z ministrom dr. Darjom 
Feldo, dne 29. 8. 2023. Zapisnik srečanja je v prilogi 4 tega zapisnika. 
Naslednja 20. seja celjskega aktiva bo v tretjem tednu meseca oktobra na OŠ Slivnica pri 
Celju. 
 
SKLEP 1: Svet staršev se je seznanil s poročilom predstavnika v ASSOŠCR. 
 
K točki 7 

1. Pobuda staršev je bila, da bi otroci nosili za malico prtičke iz blaga, da bi z 
ekološkega vidik bilo manj odpadkov. 
 
Ravnatelj je pojasnil, da glede na prostorsko stisko v jedilnici, otroci malicajo v 
razredih in zaradi tega je potrebna zaščita hrane pred umazanijo in hkrati tudi 
zaščita delovnega prostora, da lahko potem učenci nadaljujejo pouk. V ta namen 
so potrebni prtički. Starši se sami odločijo, katere prtičke bodo otroci uporabljali, 
priporoča pa in starše prosi, da izberejo prtičke iz blaga, ki so prijaznejši do okolja. 
 

2. Starše prve triade zanima, kakšna so navodila vodjem obšolskih dejavnosti, kot so 
na primer treningi košarke, rokometa, šaha, da po končani vadbi otroci ne ostanejo 
sami, če starši ne pridejo po njih. 

http://www.zasss.si/
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Ravnatelj je pojasnil, da prvošolce oziroma mlajše učence pridejo iskati vaditelji in 
navedene učence na seznamu tudi pospremijo v razrede. Ta navodila bo še 
ponovil, da se bodo aktivnosti lahko nemoteno in varno izvajale. 
 

3. Iz razreda prve triade je bilo podano nezadovoljstvo starša glede strokovnega dela 
učiteljice. 

 
Predsednik sveta in ravnatelj sta pojasnila, da se za pojasnila starši obrnejo na 
dotičnega učitelja, ker bodo tam starši prejeli najboljšo razlago. Za to so na 
razpolago govorilne ure tedensko v dopoldanskem času in vsak drugi teden v 
mesecu v popoldanskem času. Če bi bila po tem pogovoru potrebna še dodatna 
pojasnila, je na razpolago tudi učiteljica razredničarka ter ravnatelj. Svet staršev 
ima svoje naloge zapisane v 66. členu zakona ZOFVI1 in med njimi ni presojanje 
strokovnega dela učiteljev. 
 

4. Vprašanje iz razreda prve triade je bilo, ali bi lahko otroci obiskovali plavalni tečaj 
z železniškim in ne z avtobusnim prevozom, ki je verjetno dražji. 
 
Ravnatelj je pojasnil, da v tem času zaradi prenove železniške postaje vlaki vozijo 
z velikimi zamudami in jim to organizacijsko povzroča težave. Ko se bodo zadeve 
uredile, bodo ponovno pogosteje uporabljali železniški prevoz, kot so ga že do 
sedaj v Podčetrtek, v Laško, Celje … 
 

5. Vprašanje staršev je bilo, zakaj otroci ne smejo prinašati hrane za malico v šolo. 
 

Vodja prehrane je pojasnila, da so smernice prehrane jasne in vnos živil brez 
vhodne kontrole ni možen. Na šoli je trenutno veliko učencev (39), ki imajo 
predpisano dietno prehrano, med njimi so tudi trije učenci z močnimi alergijami. 
Zaradi zaščite teh učencev prinašanje hrane ni dovoljeno. 
Iz anket, ki so jih naredili v skupini za prehrano, je tudi razvidno, da približno ena 
tretjina otrok ne zajtrkuje, tako da se starše naproša, da otroci doma zajtrkujejo, saj 
so sicer do malice že zelo lačni. 
 

6. Iz tretje triade je bilo vprašanje, zakaj razredničarka ne poučuje v svojem razredu. 
 
Ravnatelj je pojasnil, da je to težava sistemizacije. Razredničarka je z učenci pri 
razrednih urah in po potrebi še kakšno dodatno uro. V naslednjem šolskem letu, 
ko se predmetnik spremeni, bo poučevala tudi v svojem razredu. Razredniki 
spremljajo učence na kulturnih, naravoslovnih in športnih dnevih. 
 

7. Člani sveta so obravnavali izvedbe raznih tekmovanj in priprave nanje.  
 
Ravnatelj se je pozanimal pri učiteljicah, ki izvajajo priprave. Večkrat se zgodi, da 
se otroci priprav ne udeležujejo in učitelji jih v priprave, ki so prostovoljne, ne 
morejo prisiliti. Letošnje leto so se enkrat priprave za Logiko prekrivale tudi s 
tekmovanjem v krosu, vendar pa so otroci gradivo imeli in tudi priprave so bile 

 
1 Zakon o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja, 
http://pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=ZAKO4578 

http://pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=ZAKO4578
http://pisrs.si/Pis.web/pregledPredpisa?id=ZAKO4578
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napovedane v mesecu septembru trikrat tedensko, tako da to ne bi smelo bistveno 
vplivati na rezultate. 
 

8. Vprašanje je bilo glede ovijanja učbenikov v plastične samolepilne folije. 
 
Cilj ravnanja učbeniškega sklada je, da učbenike ohranimo čim dlje uporabne. 
Težava so lahko manj kakovostne samolepilne folije, ki porumenijo ali pa se 
odlepijo. Zato zavijanje v samolepilne folije ni dovoljeno. Dobra praksa, ki jo je 
predlagala članica, pa je, da se najprej učbenik zavije v papir in čez ta ovoj iz 
papirja nato nalepi še samolepilno folijo. 
 

9. Glede prehrane so bila v tretji triadi še vprašanja pogostosti brezmesne prehrane, 
vprašanje jedilnikov in velikosti porcij pri kosilu. 

 
Ravnatelj je odgovore pridobil od vodje prehrane. Brezmesni obrok je enkrat 
tedensko, jedilniki so pregledani s strani inšpektorata in se ne ponavljajo pogosteje, 
kot dovoljuje zakonodaja. Otroci, ki pojedo kosilo, lahko vedno prosijo tudi za 
dodatke.  
 
V zvezi z vprašanjem glede kuhanja učencev pri urah gospodinjstva je povedal, da 
je zaradi višje sile v prejšnjem šolskem letu bila ena skupina učencev prikrajšana 
za večje število kuhanj. Kuhanje je le del celotnega učnega načrta in številčno ni 
opredeljeno. 
 

10. Predstavnik 8. c-razreda je pohvalil učence, ki pripravljajo šolski ples, tudi učitelje, 
ki so pri tem sodelujejo ter tudi šolo, da učencem ples omogoča. 
 

 
11. Na seji je bilo izrečenih veliko pohval učiteljem glede vzgajanja in motiviranja otrok 

za delo. 
 
K točki 8 
 

1. Ravnatelj je poročal o zunanjem preverjanju dela strokovnega aktiva tujih 
jezikov na naši šoli. Pregled je bil opravljen s strani Zavoda Republike Slovenije 
za šolstvo (ZRSŠ). Šola je zanj zaprosila zaradi pripomb staršev v preteklosti. 
Med drugim so preverili tudi strukturiranje testov. Pregledali so pisne preizkuse 
od 6. do 9. razreda, podrobneje pa pisni preizkus 8. razreda. Ugotovili so, da so 
naloge in dolžina preizkusov ustrezne, da je večina nalog na drugi taksonomski 
stopnji (razumevanje in uporaba), medtem ko je zadnja naloga zahtevala 
ustvarjanje. Podani so bili predlogi, kako bi lahko bili pisni preizkusi še 
sestavljeni, da bi zajemali najvišjo stopnjo taksonomske lestvice. 

 
2. V tem šolskem letu poteče mandat ravnatelju šole, 14. julija 2024. Mandat 

članom Sveta zavoda Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur pa poteče 29. 
septembra 2024. V Svetu staršev bodo imenovani trije predstavniki na tretji seji 
v mesecu maju 2024. Za imenovanje ravnatelja Svet staršev poda mnenje, 
glasovanje o kandidatih je neobvezujoče. Na seji so člani sprejeli sklep, da se 
imenuje tričlanska volilna komisija, ki bo izvajala volilne aktivnosti. Člani so 
soglasno potrdili, da se voli volilna komisija javno. Predlagani kandidati za 
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volilno komisijo so bili predstavniki staršev devetih razredov, in sicer Mateja 
Rozman, Teja Kundih in Daniel Čoklc. Predlagani so se s kandidaturo strinjali.  

SKLEP 1: Svet staršev je glasoval, da se volitve za tri predstavnike volilne komisije 
       izvedejo javno. 
      Število glasov »za«_26_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 

SKLEP 2: V volilno komisijo Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur za 
šolsko leto 2023/2024 so bili izvoljeni:  
-predstavnica  staršev 9. a-razreda, Mateja Rozman, 
-predstavnica  staršev 9. b-razreda, Teja Kundih, 
-predstavnik  staršev 9. c-razreda, Daniel Čoklc. 
Število glasov »za«_26_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 

V skladu z 22. čl. Poslovnika sveta staršev2, kjer je določeno, da Svet staršev 
sprejme sklep o načinu volitev pred evidentiranjem kandidatov, so člani sprejeli 
sklep, da se glasovanje za izbor ravnatelja v Svetu staršev izvede tajno. Seja s 
predstavitvijo kandidatov za ravnatelja bo predvidoma že naslednja seja Sveta 
staršev.  

SKLEP 3: Svet staršev je glasoval, da se volitve za izbiro ravnatelja na seji Sveta 
       staršev izvedejo tajno.  

  Število glasov »za«_26_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 

3. Naslednja (druga) redna seja Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024 bo v
drugi polovici februarja 2024.

Seja se je končala ob 19.30. 

Šentjur, 3. oktober 2023 

Zapisnikarica: Predsednik Sveta staršev  
Marija Pišek  Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur: 

mag. Jože Turnšek  

2 POSLOVNIK SVETA STARŠEV OSNOVNE ŠOLE FRANJA MALGAJA ŠENTJUR https://osfm-
splet.splet.arnes.si/files/2022/03/Poslovnik_SSt_OS_Franja_Malgaja_Sentjur_2022-02-24.pdf 

https://osfm-splet.splet.arnes.si/files/2022/03/Poslovnik_SSt_OS_Franja_Malgaja_Sentjur_2022-02-24.pdf
https://osfm-splet.splet.arnes.si/files/2022/03/Poslovnik_SSt_OS_Franja_Malgaja_Sentjur_2022-02-24.pdf
https://osfm-splet.splet.arnes.si/files/2022/03/Poslovnik_SSt_OS_Franja_Malgaja_Sentjur_2022-02-24.pdf
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OSNOVNA ŠOLA FRANJA MALGAJA ŠENTJUR

ULICA SKLADATELJEV IPAVCEV 2

3230 ŠENTJUR

FINANČNO POROČILO STANJA SREDSTEV ŠOLSKEGA SKLADA NA DAN 

30.09.2023

ZAČETNO STANJE SREDSTEV NA DAN 1.01.2023 5.657,27  

PRILIVI SREDSTEV

Donacija starši  81,05  

Odpadni papir 355,83  

Donacije pravne osebe 300,00  

Donacija starši - Stojnica darovanih knjig Drobtinice

Donacije iz dela dohodnine FURS 134,21  

Skupaj: 871,09  

PORABA SREDSTEV

OBLEKE FOLKLORNA SKUPINA SKLEP 06032023 393,75  

BUS PREVOZ PEVSKI TABOR PRVINE MAR23 SKLEP 18042023 580,00  

BIVANJE PEVSKI TABOR MAR23 SKLEP 18042023 60,00  

PREVOZ IN KINO NAGRADNI IZLET RAZREDI BRALCI SKLEP 19052023 809,10  

IGRALA ZUNANJE OTROŠKO IGRIŠČE SOFINANCIRANJE SKLEP 21082023 3.000,00  

Skupaj: 4.842,85  

KONČNO STANJE SREDSTEV NA DAN 30.09.2023 1.685,51            

Računovodja:

Nataša ŠTANCER

Šentjur,

29.09.2023

OŠ FM ŠOLSKI SKLAD STANJE SREDSTEV / STANJE 30.09.2023 / DATUM IZPISA: 29.09.2023

Priloga 3:



Priloga 4: Poročilo predstavnika Sveta staršev v ASSOŠCR 

POROČILO O SREČANJU Z MINISTROM dr. DARJOM FELDO (MIZŠ, dne 29. 8. 2023) 

Udeleženci: 

- dr. Darjo Felda, minister 

- Sandi Vrabec, član kabineta ministra 

- Janja Zupančič, članica kabineta ministra 

- Lara Romih, predsednica ZASSS 

- Jana Tomazin, podpredsednica ZASSS 

- Robert Vurušič, tajnik ZASSS 

ZASSS se je ministru uvodoma zahvalila za pripravljenost ohranja� periodična srečanja zveze in 
ministrstva, saj je takšno sodelovanje najbolj tvorno. Ministrstvo, ravnatelj, učitelji in starši smo po 
mnenju ZASSS namreč na is� barki, za katero si v zvezi želimo, da bi plula v isto smer, to je v smer 
zagotovitve pogojev, v katerih bi bili otroci v šolah v enakopravnem položaju. 

Po kratki predstavitvi delovanja naše zveze (ministru smo tudi predali dokument Za prihodnji razvoj 
slovenskega šolstva, ki vsebuje 7 predlogov izboljšav sistema, s pozivom, da ministrstvo ZASSS v kar 
največji meri uporabi kot partnerje z informacijami iz terena) je minister predstavil predlagane 
spremembe Zakona o osnovni šoli, mi pa smo predstavili rezultate ankete, s katero smo ob izteku 
šolskega leta 2022/2023 zaradi napovedanih sprememb Zakona o osnovni šoli zbrali mnenja staršev o 
osnovni šoli. 

Spremembe Zakona o osnovni šoli naj bi bile sprejete do 28. 2. 2024, da bodo (razširjeni program, 
obvezen 1. tuji jezik v 1. triadi, obvezen 2. tuji jezik v 3. triadi (postopna 3 letna uvedba) in šolanje na 
domu lahko začele velja� že 1. 9. 2024 (izjema NPZ, ki bo veljalo kasneje). 

Minister je pojasnil, da se z razširjenim programom (RAP) ne bo širilo obsega ur (učenci ne bodo bolj 
obremenjeni), ampak se bo vsebina razporedila v 3 sklope, ravnatelji pa bodo lahko sami razporejali, 
kdaj ga bodo izvajali (npr. zjutraj namesto plačljivega varstva). V testno izvajanje se je vključilo 144 šol, 
46 jih ima vse 3 sklope. 

Glede 2. tujega jezika je nadalje pojasnil, da bo glede na trenutni predlog pridobljeno znanje na 
osnovnem A1 nivoju, učenca, ki ne bo dosegal ni� tega nivoja znanja, se ne bo ocenilo, tudi sicer se 
ocena pri 2. tujem jeziku (kljub temu, da bo predmet obvezen) ne bo upoštevala pri vpisu v srednjo 
šolo. Učenje 2. tujega jezika bo na tak način brezplačno dostopno vsem učencem. 

Pri kurikularni prenovi, ki je v teku, nas ministrstvo vidi kot dobrodošlo pomoč, zato smo ponovili naš 
pogled na učne načrte, ki niso slabi, bi pa morali bi� povezani z drugimi predme�, prezahtevne 
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vsebine ne bi smeli bi� prehitro obravnavane, določene vsebine bi lahko opus�li, pri prenovi pa bi 
morali izhaja� tudi iz analize učnih načrtov ZRSŠ iz leta 2021. 

ZASSS je nadalje izpostavil še dve temi, ki sta že dlje časa odpr� in pri katerih si želimo večji napredek. 
Prva je zagotavljanje kakovos�, kar je bila tudi tema aprilske konference EPA, ki smo jo gos�li v 
Sloveniji (ob tej priložnos� smo se ponovno zahvalili ZRSŠ za njihovo podporo). Zagotavljanje 
kakovos� je trenutno prepuščeno presoji ravnateljev, zveza pa si želi, da bi bilo to urejeno sistemsko s 
celovi�m, enotnim in ne prezapletenim transparentnim sistemom, v katerega bodo vključene 
samoevalvacija, notranja evalvacija in zunanja evalvacija s povratnimi zankami, starši kot 
partnerji,inšpektorji pa bodo nadzorovanje in iskanje nepravilnos� v določeni meri nadomes�li s 
svetovanjem šolam na področju kakovos� (širjenje dobrih praks) s ciljem zmanjševanja razlik med 
šolami. Kot primer dobre prakse smo navedli sodelovanje z gospodom Slokanom, glavnim 
inšpektorjem. Druga je ureditev statusa ZASSS, saj si, glede na to, da smo v ZOFVI, želimo tudi 
statusne umes�tve v ZRSŠ, s čimer bi nadaljevali dobro prakso sodelovanja z ZRSŠ (neodvisno od 
morebitnih menjav vodstva), ki nam je v zadnjih le�h zagotovil sredstva za osnovno delovanje. 

Glede napredka pri zbiranju cen učnih gradiv in analizi, ki naj bi bila objavljena med počitnicami, 
bomo seznanjeni naknadno, saj morajo stanje preveri� na ZRSŠ. Zvezi se zdi spremljanje cen učnih 
gradiv pomembno ne zaradi nadaljnjega zniževanja cem, temveč zato, da cene ne bi zopet bistveno 
poskočile, kvaliteta pa bi se zmanjšala. 

Pogovarjali smo se tudi o imenovanju ravnateljev in njihovem usposabljanju ter predlagali obuditev 
prakse iz preteklos�, ko je minister organiziral posvet za starše, ki so člani svetov zavodov. 

Na koncu smo ponovno poudarili, da je svet staršev posvetovalni organ, enako tudi ZASSS, mi ne 
odločamo, ampak želimo bi� slišani tako pri ravnateljih kot na ministrstvu in ZRSŠ, v pripravo 
sprememb pa vključeni že v zgodnji fazi. 

Skupni pogled imamo glede tega, da si ne želimo digitalizacije in inkluzije za vsako ceno, želimo pa si, 
da bi šole okrepile vzgojno funkcijo. 
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